
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2007-02-06 
 
Närvarande:  Benny Rosén, ordf.  Maria Carling 
  Anna Andersson, rektor  Helena Vävinggren 
  Gun Bremer, personal  Camilla Svensson 
  Åse-Marie Rehlund-Johansson 
 
§1 Val av sekreterare 
 Gun Bremer valdes till sekreterare. 
 
§2 Val av justerare 

Anna Andersson valdes att justera minnesanteckningarna. 
 
§3 Förra minnesanteckningarna 

Det blir en gemensam skolkatalog i höst men förskolan är inte med i den i år. 
 
§4 Föräldrarnas punkt 

� Magnus Samuelssons besök var uppskattat av barnen. Stort tack till dem 
som ordnade detta. 

� Diskussion fördes kring grupperna i slöjden. Anna tar med sig synpunkterna 
till Mantorp. 

� Junis visar film i skolans matsal varannan fredag, jämna veckor, klockan 18-
19.30. Benny har ansvaret men vill gärna ha hjälp av någon intresserad. 

 
§5 Elevrådet 

År 5 anordnar inget disco under vårterminen. Kom ihåg att vårda ert språk, de 
stora barnen ska vara förebilder. 
ESCO: det saknas plattor vid clownhuset, var försiktiga när ni åker stjärtlapp. 
Elevrådet har köpt in 30 stjärtlappar. 

 
§6 FÖSA (Föräldrar i Samverkan) 

Nästa möte hålls den 15/2 kl.  18.30 i Västra Harg. Det är viktigt att vi är 
representerade för att få del av informationen. 

 
§7 Personalens punkt  
 Rapport från barnen: 

Förskoleklassen tycker att veckans experiment är kul. De gillar också att pyssla 
och leka samt sjunga med Maria H. 
 
1-2-3 Hajarna har varit på bio och sett Kirikou. De har gjort hundar och flaggor på 
bilden. Det har börjat en ny kille i klassen. De har fått en ny dator. Treorna har 
jobbat med Östergötland och tvåorna med multiplikationstabellerna, det tycker 
vissa om. 
 
1-2-3 Delfinerna berättar om sitt klassråd med ordförande, som alla vill vara, och 
sekreterare. Alla säger att de törs ta upp saker som de funderar på. Denna gång 
handlade pratet om bandyregler och en fest. Barnen tycker att temat om Astrid 
Lindgren är roligt. Att jobba med bokstäver i ettan och matte på torsdagarna med 
alla treor är också kul. 



4-5 har jobbat med religion och Astrid Lindgren. Nu lyssnar de på Bröderna 
Lejonhjärta. På rasterna kör killarna dunken och tjejerna går mest runt och pratar. 
På träslöjden gör femmorna lådor och på syslöjden får man välja olika saker, vissa 
gör tofflor. 

 
§8 Skolledningens punkt 

      Personalnytt: 
� Malin Ekdahl, lärare för de tidiga åren, vikarierar på fritids fram till 

sommaren för Therese, som nu fått en pojke. 
� Viktoria Daging, elevassistent, arbetar med stöd för enskild elev 
� Cecilia Önnerth, lärare för de tidiga åren, vikarierar för Annica 

Fjällström. 
� Annica kommer tillbaka på viss tid vecka 7. 
� Yvonne Hagström arbetstränar på 25%. 

 
� Nu genomförs en ny mätning av radonhalten . 

 
� År 4-5 har lämnat ritningar till en skateboardramp. För ansvarsfrågans 

skull måste en förening stå för bygget. Föräldrar till intresserade barn 
kontaktar Anna för information och goda råd från Veta skola. 

 
� Gula båset tillhör inte skolan. Benny kontaktar Bygdelaget för att se om 

en upprustning kan ske. 
 

� Vi har en temavecka vecka 10 om hur man är mot varandra, ”Kompisvecka”. 
      Vi tar gärna emot tips och idéer, kontakta Gun. 

 
� Förskolan kan inte ta in fler barn under vårterminen, det är fullt, 39 barn. 

Snäckan är anpassad för den verksamheten men Pärlan är ursprungligen 
inte byggt för detta. Vi för en diskussion om att eventuellt organisera om 
förskolan till en småbarnsavdelning och en avdelning för lite äldre barn. 
Ulrica Norman är med på nästa personalmöte. Förskolan tillhör samma 
förvaltning som skolan nu. Om vi genomför detta kommer det att bli ett 
informationsmöte. Vid funderingar kontakta Anna. 

 
� Skolan känner idag inte något behov av att omorganisera inför hösten. Vi 

tänker oss en förskoleklass, två år 1-2-3, en år 4-5 med samarbete mellan 
grupperna. Inget informationsmöte är inplanerat. 

 
� Blivande år 6 kommer att tillsammans bli 41 barn. De kommer att jobba 

som en klass med olika gruppindelningar. 
 

� Föräldramötet under våren är tänkt i form av en Gårdsfest/Trivselkväll. 
Föreslaget datum är 31/5 kl. 17.30. 

 
§9 Våga vara vuxen 
 Inget särskilt togs upp under denna punkt. 
 
§10 Bygdelaget 
 Inget särskilt togs upp under denna punkt. 



 
§11 Övriga frågor 

� Kan årets resa för år 5 anordnas på en skoldag?  Anna inväntar besked om 
resans innehåll för att kunna ge besked om detta. 

� Majblommekommittén behöver nya intresserade föräldrar. Camilla 
samordnar och sköter beställningarna men det behövs fler för att kunna 
behålla verksamheten. 

 
 
Nästa möte bestämdes till tisdagen den 15/5 klockan 18.30-20.30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gun Bremer   Anna Andersson 
Sekreterare   Justerare 

 


